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Sitno, 19 grudnia 2018 r. 

ST.0002.VIII.III.2018 

 

Protokół Nr III/2018 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 19 grudnia 2018 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018 (15); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2018 -2026 

(16); 

 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (17); 

 w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019 (18); 

 w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie pomocy rzeczowej, 

posiłków, zasiłków okresowych i zasiłków celowych (19); 

 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2019 rok. (20); 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Krzysztof Blaszka  

8. Krzysztof Zwolak  

9. Lech Brzozowski  

10. Leszek Krzysztof Kozak  

11. Radosław Kwapisz  

12. Tomasz Gąsior  

13. Violetta Iwona Wiech  

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz 

2. Jan Andrzej Ryszczuk 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady III 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Sekretarza Pana Mariana Bernata, Skarbnik Panią Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią 

Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, 

Posła na Sejm Pana Sławomira Zawiślaka, Radnego Powiatowego Pana Zenona Kupca, gości 

oraz radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 

  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Brak Pana Kazimierza Tokarza i Jana Andrzeja Ryszczuka. 

Pan Przewodniczący poprosił Pana Posła Sławomira Zawiślaka o zabranie głosu.  

 Pan Sławomir Zawiślak przybliżył tematy dotyczące remontów, inwestycji w gminie 

Sitno (linie kolejowe, przystanki autobusowe, drogi, wniosek złożony na środki dla OSP 

Cześniki i inne). Wyraził również chęć współpracy z Panem Wójtem, radnymi jak  

i mieszkańcami gminy. 

 Pan Wójt podziękował Panu Posłowi za pomoc i zaangażowanie. Poprosił Pana Posła 

o wsparcie w realizacji 2 stałych zatok przystankowych w Jarosławcu. Informacyjnie 

wspomniał o połączeniu chodnika Jarosławiec osiedle z gminą Zamość. W związku  

z powyższym udał się do władz w Lublinie razem z Panem Sławomirem Zawiślakiem oraz  

z Panem Januszem Brzozowskim. Dodał, że są poczynione kroki zmierzające do realizacji 

zamierzonych celów. Nadmienił o projekcie ZDI. Ponownie odniósł się do połączenia 

chodnika, Jarosławiec osiedle z gminą Zamość. Wtrącił, że występuje jedynie możliwość 

poprawienia przejezdności pasa drogowego w celu zapewnienia poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców. Pan Wójt poruszył również temat linii kolejowych. Zaprosił Pana Posła na 

sesję podsumowującą, która odbędzie się 28 grudnia 2018 r. 

Otrzymał odpowiedź od Pana Sławomira Zawiślaka, na temat wniosku złożonego na 

OSP. Stwierdził, że zostanie rozpatrzony pozytywnie. 

 Pan Radny Powiatu Zenon Kupiec wspomniał o drodze w formie „schetynówki”. 

Dodał, że ta inwestycja jest droga. Zaznaczył, że rozmawiał ze Starostą odnośnie innego 

dofinansowania na drogi lokalne 80% do 20%. Wtrącił, że Pan Starosta przychyli się do jego 

wniosku. 

 Państwo radni gminni, jak i radny powiatowy zadawali pytania Panu Sławomirowi 

Zawiślakowi (pytania: stawki emerytur rolniczych, przebieg s17 przez miejscowość Czołki – 

oddalenie od zabudowy bez konieczności inwestycji związanych z postawieniem ekranów 

akustycznych, niska cena trzody chlewnej), zaś on starał się  na wszystkie pytania 

odpowiadać w sposób wyczerpujący.  
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 Pan Wójt poprosił, żeby nie obciążać pytaniami Pana Sławomira Zawiślaka. Dodał, że 

jest jeszcze Pan Senator Jerzy Chróścikowski, który jest przewodniczącym Komisji 

Rolnictwa. Zaproponował również, że jeżeli będą występować jakieś wątpliwości, to może 

zorganizować debatę na tematy związane z rolnictwem. Nadmienił, że Pan Wojewoda 

również będzie bardziej przyglądać się sektorowi rolnictwa – szukanie rynków zbytu, 

promocja itp.   

 Pan Sławomir Zawiślak nadmienił o Zamojskich Zakładach Zbożowych.  

Pan Sekretarz zapytał o drogę w Cześnikach, peron w Jarosławcu.   

Pan Sławomir Zawiślak w sposób wyczerpujący odpowiedział na zadane pytania. 

Pan Wójt dodał, że wysłał pismo do Starosty w sprawie dróg powiatowych  

i zaznaczył, że powyższa droga jest ujęta w planach. Wspomniał, że w pierwszej kolejności 

będzie realizowana droga Kornelówka- Kolonia Sitno. Została złożona propozycja do 

Starosty, żeby nie musiał składać ponownie tego wniosku, tylko żeby Starosta złożył wniosek 

do Wojewody z możliwością zmiany sposobu finansowania. Odnośnie drogi w Cześnikach 

jest to droga łącząca gminę Sitno z gminą Komarów. Wójt obiecał, że jako gmina Sitno 

zobowiązuje się do partycypacji w kosztach tej drogi. 

Pan Zenon Kupiec zaproponował pozyskać środki z Ministerstwa Kultury ze względu 

na koszty. Poprosił o pomoc Pana Posła. 

Pan Krzysztof Zwolak poinformował także o innych drogach w Cześnikach. 

Pani Grażyna Blaszka zapytała o drogę krajową 74 od torów LHS do Pana G. łączącą 

Jarosławiec – Karp, czy będzie realizowana? Poprosiła o chodnik pomiędzy Karpiem,  

a Stabrowem  - poprawa bezpieczeństwa. 

Pan Wójt oznajmił, że drogi będzie realizowane w późniejszych latach. 

Pan Sławomir Zawiślak poinformował, że interesują go wszystkie sprawy 

mieszkańców. Jest za tym, żeby pomóc i odbudować wszystkie drogi, a także wspomóc 

rolnictwo. Odniósł się do krajówki i przystanków, szyno-busów itp. 

Pan Przewodniczący poprosił o pomoc w realizacji chodnika Jarosławiec osiedle – 

gmina Zamość. 

Pan Sekretarz omówił temat drogi krajowej 74 od Pana G. do gminy Miączyn i od 

szkoły do torów LHS, poruszył temat przystanków i LHS. 

Pan Krzysztof Zwolak poprosił o przyspieszenie działań związanych z wycinką drzew 

w pasach powiatowych. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Posłowi za przybycie, ogłosił 15 min przerwę. 

Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjcr7SDm9HfAhXEUlAKHTkcAtAQFjAAegQIEhAB&url=https%3A%2F%2Fpl.wikipedia.org%2Fwiki%2FJerzy_Chr%25C3%25B3%25C5%259Bcikowski&usg=AOvVaw13ZoAfNyzbXWGfWuIVGOya
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Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad jest 13 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Violetta Wiech, Pani Grażyna Blaszka, Pan Krzysztof Blaszka. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

Głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji Uchwał i Wniosków: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „wstrzymuje się” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „wstrzymuje się” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „wstrzymuje się” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

Zgłoszeni kandydaci zostali powołani do Komisji Uchwał i Wniosków przez Radnych - 

10 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został dostarczony tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują jakieś uwagi do protokołu? 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady: Protokół nr 

II/2018 z dnia 29 listopada 2018 r.: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

Protokół z sesji Rady Gminy o numerze II/2018 z dnia 29 listopada 2018 został 

przyjęty jednomyślnie. Za przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, 

przeciw – 0. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Panią Violettę Wiech  

o odczytanie projektów uchwał. 

Pani Violetta Wiech odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr III/15/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018; 

 

Pani Skarbnik w skrócie omówiła temat uchwały.  
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego projektu uchwały. 

 

2. Uchwała Nr III/16/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2018 -2026 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała jest konsekwencją uchwały poprzedniej. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na 

lata 2018 -2026: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

3. Kamil Pyś - „za” 
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4. Krzysztof Blaszka - „za” 

5. Krzysztof Zwolak – „za” 

6. Lech Brzozowski - „za” 

7. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

8. Radosław Kwapisz - „za” 

9. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Adam Mazurek 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

3. Uchwała Nr III/17/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

 

 Pan Przewodniczący poprosił komisje o odczytanie protokołów ze spotkań, które 

dotyczyły zaopiniowania budżetu gminy Sitno na 2019 r. W związku z powyższym wszystkie 

Komisje stałe odczytały protokoły, w których to pozytywnie zaopiniowały budżet na 2019 r.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie wieloletniej prognozy finansowej: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 
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Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

4. Uchwała Nr III/18/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś pytania do projektu uchwały. 

Pan Lech Brzozowski zapytał,  z czego wynika kwota 1 000 000 zł dotycząca 

zobowiązania kredytowego? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że gmina w razie deficytu może wziąć krótkoterminową 

pożyczkę, bądź kredyt, ale musi ona zostać spłacona w tym samym roku kalendarzowym. 

Pani Violetta Wiech zapytała, co ma na celu zakup usług zdrowotnych w kwocie 200 zł? 

Poprosiła również o odpowiedź w sprawie zapisu „pomoc o charakterze socjalnym”? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że odnośnie zakupu usług zdrowotnych oznacza badania 

lekarskie pracowników, a jeżeli chodzi o pomoc o charakterze socjalnym dotyczy stypendiów. 

Pan Wójt zaznaczył, że rada dzisiaj uchwala budżet na 2019 r. i jeżeli wystąpi sytuacja, 

gdy wniosek w sprawie drogi „ schetynówki” będzie realizowany, to dojdzie do sytuacji, w 

której trzeba będzie znaleźć środki na wkład własny. Kolejną sprawą jest droga w Jarosławcu 

osiedle, kosztorys jest w trakcie opracowania i także może zabraknąć środków, dlatego też 

występuje z propozycją, żeby realizację drogi rozłożyć na dwa lata. Następną propozycją jest 

odejście od zakupu busa szkolnego i przychylenie się do zakupu koparko-ładowarki. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe kwestie były brane pod uwagę w 

czasie spotkań komisji. 

 Pan Sekretarz zabrał głos i poinformował o odprawach dla nauczycieli dwóch 

gimnazjów. 

 Pani Roksana Kotarska poinformowała o tym, że na spotkaniu komisji pracownik 

odpowiedzialny za prowadzenie szkół zaproponował tak zwaną ugodę i nauczyciele, którzy 

przejdą z gimnazjów do szkół podstawowych musieliby zrezygnować z odpraw,  dzięki temu 

na podstawie porozumienia nie generowaliby dodatkowych kosztów. Jeżeli zaś się nie zgodzą 

na zatrudnienie, wtedy damy im wolną drogę, niech szukają pracy w innych placówkach. 

 Pan Wójt odpowiedział, że nie planuje odpraw i także na naradzie z dyrektorami szkół 

tak zostało to ustalone. Dodał, że można było nie wygaszać szkół, lecz połączyć gimnazjum 

ze Szkołą Podstawową w Zespół Szkół. Tak jednak się nie stało, gmina postanowiła inaczej. 

Dzięki takiemu rozwiązaniu nauczyciele automatycznie zostaliby przeniesieni w szeregi 

Szkół Podstawowych. 

 Pan Adam Mazurek poinformował, że jeszcze jest dużo niejasności w budżecie na 

2019 r., myśli, że w trakcie wystąpią zmiany, ale na tą chwilę poprosił o przegłosowanie 

budżetu. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

 

5. Uchwała Nr III/19/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie pomocy rzeczowej, 

posiłków, zasiłków okresowych i zasiłków celowych 

 

Pan Leszek Kozak zapytał o kryterium dochodowe po zmianach? 

Pani Barbara Tor odpowiedziała, że kryterium dochodowe dla osoby samotnie 

gospodarującej wynosi 701 zł., kryterium na osobę w rodzinie wynosi 528 zł. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie zasad zwrotu wydatków z pomocy społecznej w formie 

pomocy rzeczowej, posiłków, zasiłków okresowych i zasiłków celowych: 
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1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 

13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

6. Uchwała Nr III/20/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 19 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2019 rok. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

 

Głosowanie imienne w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2019 rok.: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Roksana Natalia Kotarska - „za” 

11. Tomasz Gąsior - „za” 

12. Violetta Iwona Wiech - „za” 
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13. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o: 

1. 3 zatokach autobusowych – Karp, GDDKiA - 2 zatoki autobusowe w Jarosławcu, 

realizacja w ramach programu likwidacji zagrożeń;  

2. Chodniku – połączenie osiedla Jarosławiec z gminą Zamość (poprawa pasa 

drogowego); 

3. Piśmie do Starosty w sprawie ustalenia kolejności realizacji dróg powiatowych. 

Najważniejsze odcinki zostały uwzględnione; 

4. Określeniu odcinków dróg gminnych, które zostaną złożone do Wojewody w 2019 r., 

zostanie zgłoszona droga Jarosławiec osiedle; 

5. Światłowodzie – firma INEA wygrała przetarg na położenie sieci światłowodowej w 

całym Województwie Lubelskim; 

6. Sprzedaży samochodów strażackich; 

7. Zakupie samochodu do odśnieżania; 

8. Senior plus; 

9. Rewitalizacji Cześnik – wniosek odrzucony na etapie formalnym (próba odwołania się 

od decyzji – jeżeli odwołanie nie pomoże, wniosek będzie składany ponownie); 

10. Umowie na dzierżawę Ośrodka Zdrowia w Sitnie; 

11. Sali gimnastycznej w Sitnie; 

12. Spotkaniu Wigilijnym mieszkańców w Kolonii Sitno 23 grudnia godz. 15.00; 

13. Dożynkach w Cześnikach – prośba o potwierdzenie miejsca; 

14. KGW do 27 grudnia 2018 r. mogą rejestrować się w ARiMR i pozyskać od 3 do 5 tys. 

zł. 
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Ad. 7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pani Violetta Wiech poinformowała, że rejestracja nie jest taka prosta, ponieważ 

potrzebny jest REGON. Aby zarejestrować się w Urzędzie Skarbowym KGW musi posiadać 

również księgową, która mogłaby to rozliczyć. Prawdopodobnie w przyszłym roku takiego 

programu już nie będzie. Poprosiła pracownika Rady Gminy Pana Krzysztofa Prokopowicza 

o wydruk informacji dla mieszkańców, żeby mogli wpisywać się na listę rezerwową na 

światłowód. Zapytała również o instalacje solarne i konkretną datę przetargu na plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Wójt w skrócie omówił temat związany ze światłowodami. Odnośnie kolektorów 

solarnych umowa zostanie aneksowana do września, odbędzie się również rozprawa w KIO  

w sprawie gminnego postępowania przetargowego, trwają procedury odnośnie zasobników 

itp. Gmina czeka również na wyłonienie wykonawców. Jeżeli procedura się zakończy i firma 

wygra, to będzie zobowiązana zrealizować projekt do końca marca. Wtrącił, że wniosek 

odnośnie fotowoltaiki także może zostać zrealizowany. Odniósł się do ostatniego pytania  

i zaznaczył, że już w styczniu zostanie wyłoniona firma na realizację przedsięwzięcia, dzięki 

temu już w sierpień-wrzesień możliwe będzie zrealizowanie zamierzonych celów. Wspomniał 

o możliwości podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. Jeżeli wpłyną wnioski,  

to jeszcze będzie możliwość zmiany. Termin ostateczny to 28 grudnia 2018 r. Nadmienił,  

że następna zmiana planu będzie możliwa dopiero w następnym roku. 

 Pan Leszek Kozak zapytał o kwoty pieców. Słyszał, że kwoty zwiększą się z 2.5 tys. 

zł do 5 tys zł. 

Pan Wójt odpowiedział, że ceny zależą od interpretacji dotyczącej Vatu, wykonawcy, 

cen produktu.  

Pan Sekretarz omówił temat cen kotłów. Wspomniał o możliwości napisania protestu 

w związku z rewitalizacją. Poinformował o OZE. 

Pan Leszek Kozak zapytał, czy można palić w piecu innym materiałem, czy tylko  

eko-groszkiem? 

Pan Wójt nie jest wstanie na to pytanie odpowiedzieć. 

Pan Lech Brzozowski zapytał o odbiór śmieci, takich jak sznurki, folia itp.? 

Pan Wójt odpowiedział, że w 2019 r. zostanie ogłoszony przetarg na odbiór odpadów 

komunalnych. Poprosił radnych o uczestniczenie w ustaleniu specyfikacji przetargowej. 

Poruszył temat przyjmowania opon. Na tę chwilę teren jest ogrodzony i jest ustalony 

regulamin przyjęć. 

Pani Grażyna Blaszka zabrała głos, odczytała rozstrzygnięcie dotyczące skargi Pani 

Aliny M. na Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu. Poinformowała obecnych, że 

skarga jest nieuzasadniona. 

Pan Przewodniczący podziękował za szczegółową analizę i rozpatrzenie skargi. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował o naprawie oświetlenia ulicznego, podziękował 

radnym, Wójtowi, Sekretarzowi za zakup samochodu strażackiego. 
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Pan Adam Mazurek zakomunikował, że strażakom z Sitna i Czołek pokończyły się 

badania strażackie. Ośrodek z Sitna odmówił realizacji tych badań. Nadmienił, że strażacy 

muszą udać się do lekarzy medycyny pracy, ale to są już koszt w kwocie 200 zł za jedną 

osobę. Odniósł się także do odpowiedzi Pani Violetty Wiech w sprawie KGW i ich 

działalności i zaznaczył, że straż działa na takich samych zasadach: muszą mieć statut, muszą 

się rozwijać. Zapytał także Radnego Powiatowego Pana Zenona Kupca o remont chodnika  

w Czołkach, budowę zatoki przystankowej koło remizy na podstawie pism wysłanych do 

Pana Starosty i Radnego. 

Pan Wójt podziękował za wyremontowany odcinek drogi w Czołkach. Odnośnie 

badań lekarskich szuka rozwiązania. Na  bieżąco na badania wysyłane są osoby, które są 

niezbędne do muszą mieć takie zrobione. Wtrącił do tematu dot. KGW, jest zdania, że mało 

osób może z tych środków skorzystać, dzięki temu może dojść do sytuacji, że zwiększy się 

nawet kwota dofinansowania.  

Pani Agnieszka Grzesiuk Dyrektor Centrum Kultury w Sitnie nadmieniła,  

że rozmawiała z Paniami z agencji i prawdopodobnie na przyszłe lata dofinansowań nie 

będzie. W rozporządzeniu, czy też w ustawie nie ma napisane, na który rok jest 

dofinansowanie.  

Pan Zenon Kupiec zabrał głos i zaproponował, żeby zwrócić się do Państwowej Straży 

Pożarnej o dodatkowe środki. Przybliżył jak wygląda współpraca między powiatem, a gminą. 

Poinformował o drogach, chodnikach i ich realizacji w przyszłych latach. 

Pan Sekretarz zapytał, ile będzie przekazane środków na nakładki asfaltowe. 

Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że zapotrzebowanie, jakie Pan Sekretarz zrobił 

obejmuje całą gminę, jeżeli by zostało to wykonane to już nie trzeba byłoby realizować 

innych inwestycji w gminie Sitno, dlatego też nie jest w stanie obiecać, że wszystko zostanie 

wykonane.  

Pani Violetta Wiech zapytała, do kogo zwrócić się o wycinkę krzaków między 

Horyszowem Polskim, a Sitnem.  

Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że jest rozstrzygnięty przetarg i na tę chwilę czeka 

na realizację przedsięwzięcia. 

Pan Krzysztof Zwolak wrócił do tematu drogi w Cześnikach. 

Pan Zenon Kupiec omówił temat drogi w Cześnikach oraz pomnika.  

Pan Wójt odniósł się do drogi w Cześnikach. Powiedział, że nie spotkał się z zasadą 

podwójnego finansowania inwestycji. Jeżeli będzie taka potrzeba, to gmina za zgodą rady 

dołoży na realizację około 10 % środków. Nie wie, co zrobi gmina Komarów,  

a pozostawienie tej drogi do granicy z gminą Komarów mija się z celem. 

Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że Starostwo będzie przychylne i także dołoży się do 

inwestycji. Nadmienił, że w dzisiejszym dniu Pan Starosta miał rozmawiać z radą i Wójtem 

gminy Komarów na powyższy temat. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, dlaczego plan „schetynówki” kończy się na miejscowości 

Rozdoły? Nie została objęta nim Stanisławka około 1,4 km. Zapytał, czy nie dałoby się tego 

projektu wydłużyć w kierunku Żukowa? 

Pan Wójt oznajmił, że nie da się tej drogi wydłużyć do Żukowa, ponieważ wchodzi 

tam drugi numer drogi. Dodał, że jeżeli gmina ma się rozwijać pod względem infrastruktury 
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drogowej, to musi odejść od realizacji tak zwanych „pasków”, tylko realizować dłuższe 

odcinki za mniejszy wkład własny i korzystać ze środków od Pana Wojewody. 

Pan Zenon Kupiec powiedział o takich odcinkach dróg, jak Stanisławka, Jarosławiec – 

Sitno – wymagają szybkiej naprawy. 

Pan Sekretarz poinformował, ile nakładek asfaltowych zostało wykonanych. 

Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że nie ma jeszcze decyzji odnośnie nakładek. 

Pan Wójt poprosił, żeby na sesji budżetowej w powiecie przypilnował Starostę  

w związku z ujęciem naszej drogi w ich budżecie. 

Pan Sekretarz poprosił, żeby drogi były remontowane, jak w gminie Zamość. 

Pan Adam Mazurek odniósł się do tematu szkół i dróg. 

Pan Wójt oznajmił, że gmina nigdy nie występowała o tak zwaną „schetynówkę”. 

Dalej radni zadają pytania Radnemu Powiatowemu i Panu Wójtowi. 

Pan Przewodniczący przeszedł do przegłosowywania planów pracy komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała Plan Pracy na 2019 r. 

Plan Pracy został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Roksana Natalia Kotarska  

 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem planu głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju odczytał Plan Pracy na 2019 r. 

Plan Pracy został poddany pod głosowanie. 
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Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Infrastruktury i 

Rozwoju: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem planu głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

odczytał Plan Pracy na 2019 r. 

Plan Pracy został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 
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12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem planu głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska odczytał 

Plan Pracy na 2019 r. 

Plan Pracy został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa Gospodarki 

Gruntami i Ochrony Środowiska: 

 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Roksana Natalia Kotarska  

 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem planu głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił Plan Pracy na 2019 r. 

Plan Pracy został poddany pod głosowanie. 
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Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej: 

1. Antoni Marian Gazda– „za” 

2. Adam Mazurek - „za” 

3. Grażyna Małgorzata Blaszka - „za” 

4. Kamil Pyś - „za” 

5. Krzysztof Blaszka - „za” 

6. Krzysztof Zwolak – „za” 

7. Lech Brzozowski - „za” 

8. Leszek Krzysztof Kozak – „za” 

9. Radosław Kwapisz - „za” 

10. Tomasz Gąsior - „za” 

11. Violetta Iwona Wiech - „za” 

12. Władysław Stanisław Wydmański - „za” 

 

Radni nieobecni: 

1. Kazimierz Tokarz  

2. Jan Andrzej Ryszczuk 

3. Roksana Natalia Kotarska  

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za podjęciem planu głosowało – 12 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o: 

1. Upływającym terminie złożenia oświadczeń majątkowych.  

2. Harmonogramie sesji na 2019 r.: 

3. Sesji Rady Gminy, która ma się odbyć 28 grudnia br. o godzinie 12
00

 

 

Pan Wójt dodał, że może zdarzyć się, że wystąpią zmiany w budżecie i mogą zostać 

wprowadzone na sesji. Przypomniał o Wigilii w niedzielę w Kolonii Sitno oraz                           

o nagłośnieniu i przyciskach do podejmowania uchwał. 

Pożyczył wszystkim Wesołych Świąt. 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam III Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Prokopowicz                                              Władysław Wydmański 

       


